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GHG温室气体排放声明核查/审定申请基本要求 

Basic requirements for application verification/validation of GHG greenhouse gas 
emission statement  

 

1， 组织具有 GHG温室气体排放管理的机构或人员； 

2， 组织建立了能源计量的网络和系统，能对组织消耗的能源进行记录和统计； 

3， 组织基本具备能源管理和碳排放管理的能力； 

4， 组织应如实提交相关排放源活动数据，确保提交数据真实可靠； 

5， 组织已经完成了一次完整的能源消耗及碳排放数据的收集（覆盖 12 个月以上的周期），并由组织内部团队或申请外部团

队，完成了一次碳排放的盘查，并具有盘查报告。 

 

1. The Organize has specific institutions or personnel with GHG greenhouse gas emission 
management;  

2. The organization has established a network and system of energy measurement, which can 
record and statistic the energy consumed by the organization;  

3. The organization basically has the competence & capability of energy management and 
carbon emission management;  

4. The organization shall truthfully submit the relevant emission source activity data to ensure 
the authenticity and reliability of the submitted data;  

5. The organization has completed a complete collection of energy consumption and carbon 
emission data (covering a cycle of more than 12 months), and it has completed a carbon 
emission inventory with an inventory report  by the internal team of the organization or support 
by an external team.   

 


